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Abstract (en)
[origin: US4506992A] The two parts of a leather watch strap are adhesively secured to flexible metal tongues integral with a metallic body mounted
in an annular groove in a watch case body, for example between a crystal and back. The flexible metal tongues are, for example, of beryllium bronze
inserted and soldered in slits of the annular attaching body and the leather watch strap portions are each adhesively secured to these tongues. A
metal bracelet can be soldered directly to the annular attaching body.

Abstract (fr)
Le bracelet en cuir (3) est fixé sur des languettes métalliques (18) flexibles solidaires d'un cadre métallique (14) monté dans un logement annulaire
de la boîte (4, 5), par exemple entre la lunette et un fond plat. Les languettes métalliques sont par exemple en bronze béryllium encastrées
et soudées dans un cadre en laiton et le bracelet en cuir est collé sur chacune des faces des languettes. Un bracelet métallique serait soudé
directement au cadre (14).
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